
    Zápis z 1. jednání RO Bory konané 19. 11. 2014  

 
Přítomni:  
Březka Josef, Křížová Blanka, ing. Dostálová Lucie, Viliš Petr, Mgr. Chalupa Martin 
 
Program:  

1. Zahájení zasedání a schválení programu 
2. Pronájem obecního bytu  
3. Pracovnice na VPP 
4. Žádosti 
5. Různé 
6. Závěr 

 

Jednání  
1. Jednání zahájil a s programem seznámil přítomné starosta obce v 16.00 hod.   

Usnesení č.1/1/RO: RO schválila program jednání.  
Hlasování  5-0-0 

2. Pronájem obecního bytu 1+1 v obecní bytovce se nedaří. Zájemci, kteří se dosud hlásili, se 
např. nemohou v tuto chvíli přihlásit v obci k trvalému pobytu, nebo obci dluží na poplatcích, 
což je v rozporu s podmínkami pro přidělení obecního bytu.  
Usnesení č.2/1/RO: RO navrhuje opět podat inzeráty a pronájem bytu ještě odložit.  
Hlasování 5-0-0 

3. RO na jednání 2. 10. 2014 rozhodla na zimní období (1.11.2014 - 30.4.2015) vytvořit 2 místa 
pracovníků na VPP. V tuto chvíli je jedno místo obsazené a pro druhé je třeba vybrat z 8 
zájemců, které obci doporučil Úřad práce.  
Usnesení č.3/1/RO: RO schválila přijmout do pracovního poměru na VPP paní Kateřinu 
Novotnou Dolní Bory 273.  
Hlasování 5-0-0 

4. Žádosti: Nájemníci z obecní bytovky č. 162 žádají o snížení nájemného o 30 - 40% od měsíce 
listopadu 2014 z důvodu výstavby nové MŠ.  
Usnesení č.4a/1/RO: RO nesouhlasí s tak výrazným snížením nájemného.  
Hlasování 0-5-0 
XXXX. žádá o prominutí platby za stočné za rok 2014. Potřebná potvrzení o tom, že trvale 
žije jinde, kde platí nájem, který zahrnuje i tyto poplatky, doložil. 
Usnesení č.4b/1/RO: RO souhlasí s prominutím platby.  
Hlasování 5-0-0 
O prominutí platby za stočné žádá i paní XXXX, která je dlouhodobě hospitalizována 
v Psychiatrické léčebně v Jihlavě.  
Usnesení č.4c/1/RO: RO souhlasí s prominutím platby.  
Hlasování 5-0-0 

5. Různé: 
- Starosta seznámil přítomné s hlavními investicemi, které zařazuje do rozpočtu obce na rok 

2015. Jsou to zejména: oprava místních komunikací, nátěr fasády kostela v DB, suchý 
poldr směrem k Cyrilovu, odkoupení cesty a sítí u Večeřových, stavební parcely 



- Usnesení č.5a/1/RO: RO pověřuje P.Viliše prověřit možnosti využití plošiny při nátěru 
kostela 

- L. Dostálová navrhuje svolat jednání na ČOV a dořešit odstranění závad. 
Usnesení č.5b/1/RO: RO ukládá starostovi svolat toto jednání. 

- XXXX opět nabízejí obci k odkoupení pozemky na Sádkách. 
Usnesení č.5c/1/RO: RO ukládá starostovi svolat schůzku všech vlastníků pozemků v této 
lokalitě, aby bylo možné aktuálně zjistit, jaké mají plány a zda je reálné počítat zde 
s uskutečněním plánované výstavby a zda by bylo tedy dobré pozemky od XXXX 
kupovat. 

- Rybníčky za ČOV jsou momentálně vypuštěné. 
Usnesení č.5d/1/RO: RO ukládá starostovi, zjistit u nájemce, proč tomu tak je a zajistit 
případně napuštění na zimu, protože děti tyto rybníčky využívají na bruslení. 

- Do ulice za Jednotou (odbočka vlevo) chybí dopravní značka slepá ulice. A protože tam 
často omylem zajíždí auta a pak se tam musí otáčet, bylo by dobré tuto značku tam 
umístit. 
Usnesení č.5e/1/RO: RO ukládá starostovi zajistit novou dopravní značku, nebo 
přestěhování jiné. 

- L. Dostálová navrhuje zjistit možnosti, aby i obec Bory měla na svých webových 
stránkách Klikací rozpočet 
Usnesení č.5f/1/RO: RO pověřuje starostu zjistit tyto možnosti, zejména programové a 
také finanční náročnost. 

- P.Viliš navrhuje opět se zabývat dovybavením kuchyně v Kulturním domě, aby zde bylo 
možné vařit a tím vytvořit dobré podmínky pro pořádání rodinných oslav, srazů apod. 
Usnesení č.5g/1/RO: RO pověřuje starostu svolat schůzku s kuchařem, případně dalšími 
odborníky v KD. 

- Co s bývalým KD v Dolních Borech, za nedlouho bývalou MŠ? Návrh na přestěhování 
MC a kluboven neziskových organizací např. MOP. 

 
 
Konec jednání v 18.30 hod. 
    
V Borech 20.11.2014 

 
 
 

Blanka Křížová - místostarostka          Josef Březka -  starosta 

Tento dokument je upraven v souladu se zákonem č. 101/2000 Sb. v platném znění, o 
ochraně osobních údajů.  


